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Van:
Verzonden: woensdag 26 april 2023 08:25
Aan:
Onderwerp: RE: Vragen NOS over onttrekking over NX Filtration (zie Tubantia)

Hoi  

Zie onderstaande mail voor de feedback. 

Met vriendelijke groeten, 

 
Adviseur toetsen en vergunnen 
Waterschap Vechtstromen 

M: 06-  
E: @vechtstromen.nl 

Van: @vechtstromen.nl>  
Verzonden: dinsdag 25 april 2023 14:03 
Aan: @vechtstromen.nl>; @vechtstromen.nl>; 

@vechtstromen.nl>; @vechtstromen.nl>;  
@vechtstromen.nl>; @vechtstromen.nl> 

CC: @vechtstromen.nl>; @vechtstromen.nl> 
Onderwerp: Vragen NOS over onttrekking over NX Filtration (zie Tubantia) 

Hoi, 

Ik heb onlangs vragen gekregen van de NOS over de mogelijke onttrekking door NX Filtration. 

De laatste update is dat NX Filtration daadwerkelijk toestemming heeft van de provincie om 700 kuub water uit de 
grond te halen. ( NX Filtration mag 700 miljoen liter water uit grond en Twentekanaal halen om drinkwater in de 
toekomst veilig te stellen | Enschede | tubantia.nl ) 

“Uit onderzoek is gebleken dat het oppompen van grondwater leidt tot een daling van de grondwaterstand. Daarbij 
wordt rekening gehouden met een stapsgewijze daling tot maximaal bijna een meter na vijf jaar. Dat wordt 
verantwoord geacht omdat het nieuwe bedrijf in het stedelijk gebied van Hengelo wordt gebouwd.” [Tubantia] 

Naar aanleiding van de vragen die door de NOS zijn gesteld wil ik graag het volgende weten: 
1) In hoeverre kan een waterschap inspreken op dergelijke vergunningverlening?

Aanname is dat het bevoegd gezag (provincie) open staat tegen bezwaar en beroep, ook van het
waterschap. Is dat zo?

We hebben in juni 2022 een verzoek om advies ontvangen van de provincie Overijssel. Hierop hebben we onze 
opmerkingen naar de provincie gestuurd. Vorige week hebben we de ontwerp beschikking en de aangepaste 
Geohydrologische rapportage ontvangen. Ik heb aan  (expertisecentrum) gevraagd of zij 
opmerkingen heeft naar aanleiding van het aangepaste rapport (zijn de opmerkingen vanuit het waterschap 
verwerkt in de aangepaste rapportage). Indien ja, dan zal ik dit doorgeven aan de provincie.  

2) Hebben we (in een bepaalde context) zorgen over deze grote onttrekking?
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3) Betekent dit iets voor onze waterhuishouding in het gebied? 
Aanname: water dat via een provinciale vergunning beschikbaar komt voor NX Filtration is niet langer 
beschikbaar voor andere potentiële gebruikers in het gebied. 

4) Kunnen we mitigerende maatregelen nemen (kunnen we iets doen)? 
 
Ik hoor graag jullie feedback. 
 
Groet,  
 




